

**DEMANDE DE LOGEMENT EN CITE UNIVERSITAIRE
ACCOMMODATION APPLICATION FORM**

Dates limites des demandes : 30 avril pour une arrivée en septembre, 15 novembre pour une arrivée en janvier, **30 mai UNIQUEMENT pour les ERASMUS.**

Booking deadlines : 30 April for an arrival in September and **30 may only for the Erasmus students**, 15 November for an arrival in January.

BENEFICIAIRE DU LOGEMENT/ Applicant

* Renseignements obligatoires/ *To fill necessarily

NOM/ Family name*:

PRENOM/ First name*:

SEXE : F M

Nationalité/ Nationality*:

Date de naissance/ Date of birth*:

E-mail *:

Tél. / Phone number :

PROGRAMME D'ÉCHANGE OU BOURSE/ Exchange programme or grant

*Cochez la case correspondante/ Please tick the box

Etudiant en/ Student in* Erasmus Erasmus Mundus Tassep / Crepuq Master 2 Doctorat/ Doctorate

Cotutelle de Thèse / Joint supervision Etudiant individuel/ Free mover student

Autre, précisez/ Other, precise:.....

RESPONSABLE DE VOTRE FORMATION/Personal in charge to your training at the University Paul Sabatier

NOM*/ Name :

*Laboratoire/ Laboratory :

Tél. / Phone number :

*E-mail :

DATES SOUHAITEES DE RESERVATION/ Dates of reservation

*Du/ From :Au/ to :

ATTENTION : Pour toute admission en cité universitaire un garant est demandé, résidant en Europe.

(i) When accepted at student residence, you need someone living in Europe to stand guarantor for you.

La réservation ne sera effective qu'après confirmation du Service des Relations Internationales de l'Université Paul Sabatier.

Les admissions sont prononcées pour une durée de deux années universitaires maximum.

Booking must confirmed by the International Office to be effective. Admission for 2 years maximum.

(i) FOURNIR VOTRE CERTIFICAT DE SCOLARITE AVEC LE FORMULAIRE/You must present the scholarship certificate with the application

Réservé au service des Relations Internationales de l'Université Paul Sabatier/Administration part

Admission

Liste d'attente

Refus- Motif :

Observations

Date :

Auteur : Etudiant Responsable

Reçu par : Email Fax Poste

Remis en main propre